
PROTOKÓŁ NR 4/2022-2023  

 

Posiedzenie RR w dniu 10.01.2023 r. (stacjonarne).  

 

Porządek obrad:  

1. Powitanie. 

 2. Przedstawienie przez Filipa Grzelaka sytuacji z regulaminem dot. konkursu na projekt 
muralu. 

3. Wnioski do Rady Rodziców o dofinansowanie. 

 4. Wolne wnioski i dyskusja.  

5. Głosowanie. Obecność według listy obecności. 

 Ad.1 Pani Marta Paczkowska –Wróbel przywitała obecnych na zebraniu członków Rady 
Rodziców oraz Panią Dyrektor Lucynę Podolak 

 Ad.2 Filip Grzelak prześle członkom rady Rodziców regulamin dotyczący muralu do 
zapoznania się i do przedstawienia ewentualnych uwag, na kolejną Rade Rodziców. 

 Pani Dyrektor Lucyna Podolak pokazała wyremontowaną salę od w-f, ora rozmawialiśmy o 
możliwości odgrodzenia ścianką działową przejścia do toalety : dziewczynki idąc do toalety 
muszą przejść przez szatnię chłopców, co nie jest komfortowe dla dzieci. 

Ad.3 

a) Wniosek o sfinansowanie rolet na okna w Sali 43- koszt - 2.200 zł. Podczas dyskusji 
okazało się ze sala 42 również jest bardzo nasłoneczniona i podjęta została decyzja o 
zamontowaniu rolet w dwóch salach. Koszt całościowy  to 4.400 zł 

Za 21 głosów/3 głos wstrzymujące 

 

b) Wniosek Pana Krzysztofa Wiśniewskiego o dofinansowanie obiadów dla Sióstr z 
Ukrainy (klasa 2b oraz 5c)  

Za 24 głosy 

 Przypomnienie w klasach o możliwości korzystania z dofinansowania do wycieczek dla 
potrzebujących Dzieci, oraz o dofinansowaniu obiadów dla dzieci z Ukrainy ze środków 
zbieranych w roku 2021/2022.  



c) Kolejny wniosek to pomysł „odświeżenia korytarzy”- gry korytarzowe, do dyskusji na 
kolejnej Radzie, 

d) Debaty oksfordzkie, 
e)  Stworzenie miejsca dla klas starszych w holu do spędzania czasu na przerwach, do 

dyskusji na kolejnej Radzie.  
f) Rada rodziców wystąpiła z prośbą do Pani Dyrektor Podolak  o tablicę ogłoszeń na 

terenie szkoły (przy wejściu do szkoły po prawej stronie) 
 

 

Ad.4 

Pani Dyrektor Lucyna Podolak pokazała wyremontowaną salę do Wychowania Fizycznego. 

Rozmawialiśmy o możliwości odgrodzenia ścianką działową przejścia do toalety : 
dziewczynki idąc do toalety muszą przejść przez szatnię chłopców, co nie jest komfortowe 
dla dzieci. Obecnie Dziewczynki i Chłopcy dzielą wspólnie jedną szatnię podczas 
przebierania się na zajęcia W-F.  

 

Dyskusja: 

a) umożliwienia dzieciom wejścia do szkoły przy złych warunkach atmosferycznych,  

b) otwarcie furtki dla klas 4-8, żeby nie musieli obchodzić całej szkoły codziennie rano, 

 c) wrócił temat otwartych boisk dla dzieci 

d) zasady w klasach 1-3 dotyczące wychodzenia do toalety( dzieci nie mogą wychodzić do 
toalety na przerwach w dwóch klasach pierwszych  1b  i 1c). Prośba o indywidualne rozmowy 
z Wychowawcami podczas zebrania.  

e) Prosimy o uwagi dotyczące możliwości wejścia do szkoły, zabaw podczas dużej przerwy, 
zakazu biegania podczas dużej  przerwy na adres mailowy Rady Rodziców. 

Prośba do Pani Dyrektor o poruszenie tych spraw na Radzie Pedagogicznej 26.01.2023  

f)Zaprezentowanie strojów piłkarskich dla reprezentacji szkoły, sfinansowane przez Radę 
Rodziców. Przekazane na ręce Dyrekcji.  

 

 

 

 Następne zebranie Rady Rodziców zaplanowane zostało zaplanowane na 22.02.2023, 
godz. 17:30. 


